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Protokół Nr III/14 
z   sesji Rady Miejskiej 

odbytej w dniu 30 grudnia 2014 r.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
 
 

       Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Artur Pokora o godz. 1100 w sali konferencyjnej Ratusza, na 
Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady trzeciej sesji Rady Miejskiej VI kadencji.           
Powitał serdecznie wszystkich radnych, Burmistrza, zaproszonych gości.   
 
Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego 
składu rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  

Lista obecności - stanowią załącznik Nr 1 
 

 Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 
1.  Otwarcie obrad. 
2.  Powołanie sekretarza sesji. 
3.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
     1/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

     2/ zmian w budżecie gminy w roku 2014; 

     3/ ustalenia wynagrodzenia burmistrza; 

     4/ ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem toku budżetowego 2014; 

     5/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu; 

     6/ dotacji dla Centrum Integracji Społecznej;  
     7/ zmiany statutu osiedla nr 2 w Bystrzycy Kłodzkiej; 
     8/ zarządzenia wyborów organów sołectw i osiedli; 
     9/ poparcia przebudowy drogi ekspresowej  
4.  Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji rady. 
5.  Informacje Burmistrza. 
6.  Zapytania radnych. 

  7.  Informacje Przewodniczącego Rady. 
  8.  Sprawy różne i wolne wnioski. 
  9.  Zamknięcie obrad.    
 
  Przewodniczący Rady zgłosił wniosek, aby projekt uchwały dotyczący dotacji dla Centrum Integracji 
Społecznej był rozpatrywany jako punkt 1 w punkcie Podjęcie uchwał. 

  Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym 15 głosami za jednogłośnie wniosek przyjęła. 
 
  Ad 2. Powołanie sekretarza sesji  

Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji punktu – „Powołanie sekretarza sesji”                                          
i zaproponował, aby funkcję sekretarza pełnił Wiceprzewodniczący Rady – Leszek Stróż. 
W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję. 

Za wyborem sekretarza sesji w osobie radnego Leszka Stróża w głosowaniu wzięło udział                            
15 radnych, za oddano 15 głosów, jednogłośnie.    
Przewodniczący przypomniał również, że wnioski sekretarzowi sesji zgłaszane powinny                              
być na piśmie.  
 
 Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawach. 

1/  Przewodniczący Rady – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Centrum 

Integracji Społecznej. 

Janusz Gałan – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu  w dniu 29 grudnia 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                    

w sprawie  udzielenia dotacji dla Centrum Integracji Społecznej. 
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Burmistrz – poinformowała, że jest to proforma uchwały, gdyż dotacja dla Centrum jest ujęta w uchwale 

budżetowej na rok 2015. W związku z tym, że nie przyjęliśmy jeszcze budżetu na rok 2015, wskazanym 

jest podjęcie uchwały aby nie spowodować zastoju w Centrum. 

 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr III/49/14 
w sprawie udzielenia dotacji dla Centrum Integracji Społecznej 

 

2/  Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy w 

roku 2014. 

Jarosław Surówka - Prezes Bystrzyckiego Centrum Zdrowia – poinformował, że w imieniu BCZ wystąpił 

do Rady o udzielenie pożyczki na spłatę zobowiązań wobec Zakładu Ubezpieczeń Społecznych. W 

miesiącu październiku wystąpiliśmy do Zakładu Umów Społecznych o ugodę w związku z tym, że  nie 

była przez kilka miesięcy opłacana część składek ZUS. Z chwilą wystąpienia o ugodę, ZUS powinien 

wstrzymać się z podjęciem działań związanych z windykacją.  

Na skutek niewiadomych okoliczności nastąpiła jednak windykacja względem Spółki i końcem listopada 

br. zostały zablokowane konta w banku.  

W wyniku negocjacji stron, zobowiązano się do wpłaty należnej kwoty – 160 tys. zł. w terminie do końca 

grudnia 2014 r.  

Poinformował, że w dniu wczorajszym nie nastąpiło podpisanie porozumienia pomiędzy Porozumieniem 

Zielonogórskim a Ministerstwem i część POZ – tów będzie od dnia 2 stycznia 2015 zamknięte, w tym 

Przychodnia Państwa Niebudków i Pani Mazurek. POZ dr Jóźwina ma podpisany kontrakt. 

Prezes poinformował, że zostało podpisane porozumienie z zaprzyjaźnionymi szpitalami powiatu 

kłodzkiego celem zabezpieczenia od nowego roku świadczeń z zakresu podstawowej opieki zdrowotnej. 

Nie wiemy jeszcze na jakich warunkach będzie się to odbywać.  Szpital będzie więc przyjmował 

pacjentów w ramach POZ-tów. 

Burmistrz – mówi, że Przychodnia Państwa Niebudek i Pani Mazurek miały podpisany kontrakt na rok 
czasu i niestety od 2 stycznia 2015 r. będą nieczynne. Pytanie jest takie, czy skoro nasz szpital podpisał 
porozumienie to czy w tym momencie przejmie wszystko i będzie to już długotrwały proces. Jest wiele 
niewiadomych w tej sprawie. Wierzymy mocno, że Ministerstwo powróci w szybkim czasie do rozmów z 
Porozumieniem Zielonogórskim i zostaną uruchomione wszystkie przychodnie jak dotychczas. 
Prezes Bystrzyckiego Centrum Zdrowia – poinformował, że póki co sytuacja jest trudna i niepewna i 
my musimy się na tą okoliczność przygotować i zapewnić naszym mieszkańcom podstawową opiekę. To 
jest priorytet. 
Prosi o udzielenie informacji mieszkańcom, że szpital będzie przyjmował pacjentów od godz. 8.00 do 
18.00 od poniedziałku do piątku. Zapewnił, że będą liczne utrudnienia, gdyż nie ma przekazanych kart 
pacjentów i żadnej dokumentacji leczenia. 
Burmistrz – odczytała pismo od Pani dr Niebudek mówiące o tym, że nie została jeszcze podpisana 
umowa z NFZ i nie ma możliwości przyjmowania pacjentów po 1 stycznia 2015 r. do odwołania. Pacjenci 
mają być przyjmowani przez Przychodnie, które podpisały kontrakt oraz szpitale. Dodała, że lekarze, 
którzy pracują w Przychodni u Pani Niebudek pracują także w szpitalu i mają dyżury.  
Agnieszka Jędrak – pyta, gdzie ma kierować mieszkańców Gorzanowa w sprawie wypisania recept. 
Prezes Bystrzyckiego Centrum Zdrowia – poinformował, że jeśli nastąpi porozumienie do                            
1 stycznia 2015 r. to wszystko będzie bez zmian. Jeśli jednak nie nastąpi porozumienie to szpital będzie 
te recepty wypisywać. 
Burmistrz – poinformowała, że jeśli będą już poczynione jakieś konkretne ustalenia w tym zakresie, 
poinformujemy mieszkańców o tym drogą sms-ową. Niezbędnym będzie aby pacjent miał przy sobie 
dokument tożsamości. 
Prezes Bystrzyckiego Centrum Zdrowia – poinformował, że nie ważne jest, że nie są dograne sprawy 
organizacyjne. My musimy przyjąć pacjenta i udzielić mu pomocy lub opieki. 

Janusz Gałan – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - poinformował, że Komisja na 
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posiedzeniu  w dniu 29 grudnia 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                    

w sprawie zmian w budżecie gminy w roku 2014. 
Dariusz Piotrowski – mówi, że szkoda, że tak się ZUS zachował, bo jesteśmy 10 tys. zł stratni z tytułu 
egzekucji. 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr III/50/14 
w sprawie zmian w budżecie gminy w roku 2014 

 

3/ Przewodniczący Rady – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej w roku 2014. 

Janusz Gałan – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu  w dniu 29 grudnia 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014. 
Mieczysław Kamiński – zgłosił wniosek aby Pani Burmistrz wystąpiła do Prezesa RIO                                    
o interpretację w jakiej kolejności powinno się uchwalać projekty uchwał /tj. WPF i zmiany                       
w budżecie gminy/. Mówi, że z analizy WPF wynika, że my skończymy remont Ratusza w roku 2016, 
prosi o informację. 
Burmistrz – zobowiązała się, że zapyta i wyjaśni sprawę w tej kwestii. 
Skarbnik – mówi, że łączna kwota nakładów na remont Ratusza to jest 3 mln 540 tys. zł. W roku 2015 
mamy kwotę 500 tys. zł a w 2016 – 1 mln 374 tys. zł. Pewne zadania zostały już wykonane, jak wymiana 
okien, instalacji, zabezpieczeń. 
Burmistrz – mówi, że jedyną sprawą, która budzi obawy to to, jak zachowa się strop na I piętrze. Ta 
niewiadoma może jedynie podrożyć tą inwestycję. 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, podjęła:  
 

Uchwałę Nr III/51/14 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w roku 2014 

  

4/  Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały dotyczący ustalenia wynagrodzenia 

burmistrza. 

Janusz Gałan – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu  w dniu 29 grudnia 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                    

w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza. 
Mieczysław Kamiński – zgłosił wniosek aby zapis paragrafu 6 ust. 1, mówiący o automatycznej 
podwyżce dla burmistrza na skutek zmiany przepisów prawa,  został wykreślony. Mówi, że Rada 
każdorazowo przy zmianie składników wynagrodzenia powinna je opiniować. 
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 6 głosami za, przy 9 przeciwnych wniosek 
odrzuciła. 
  
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr III/52/14 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza 

  
5/  Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego. 

Janusz Gałan – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu  w dniu 29 grudnia 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                    
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w sprawie  ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego. 
Burmistrz – poinformowała, że jest to zmiana uchwały, która została pierwotnie podjęta                                
14 listopada 2014 r. W między czasie okazało się, że niektóre z zadań nie zostaną jeszcze dokończone 
w roku 2014.  
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie  podjęła:  
 

Uchwałę Nr III/53/14 
w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego 

  

6/  Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.  

Janusz Gałan – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu  w dniu 29 grudnia 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                    

w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 
Burmistrz – poinformowała, że  lokal jest położony w byłej Holiczówce. Rada jest kompetentna aby 

przedłużyć umowę najmu w trybie bezprzetargowym.   

  
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr III/54/14 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

najmu 

  

7/  Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Osiedla nr 2 

w Bystrzycy Kłodzkiej. 

Władysława Płoch – Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Zagospodarowania Gminy - poinformowała, 

że Komisja na posiedzeniu  w dniu 30 grudnia 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady 

Miejskiej  w sprawie  zmiany statutu Osiedla nr 2 w Bystrzycy Kłodzkiej. 
Burmistrz – poinformowała, że w związku z tym, że Rada podjęła uchwałę o nadanie nazwy dla dwóch 

ulic, które obszarowo są objęte granicami osiedla nr 2, wskazane jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr III/55/14 
w sprawie zmiany statutu Osiedla nr 2 w Bystrzycy Kłodzkiej 

  

8/  Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 

organów sołectw i osiedla. 

Władysława Płoch – Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Zagospodarowania Gminy - poinformowała, 

że Komisja na posiedzeniu  w dniu 30 grudnia 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady 

Miejskiej  w sprawie  zarządzenia wyborów organów sołectw i osiedla. 
Burmistrz – przedstawiła projekt uchwały i dodała, że  kończy się kadencja organów sołectw                       

i w ciągu 6 miesięcy muszą zostać przeprowadzone nowy wybory. 

Mieczysław Kamiński – złożył wniosek aby zostały zwiększone ryczałty dla przewodniczących Osiedla 

nr 1 i 2. Mówi, że wszyscy pozostali sołtysi otrzymali podwyżki natomiast przewodniczący osiedli, 

będący radnymi nie otrzymali.   

Burmistrz – odpowiedziała, że wniosek należy złożyć przy pracach nad budżetem roku 2015 a nie               

w dniu dzisiejszym. 
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Mieczysław Kamiński – poinformował, że złoży więc wniosek przy analizie projektu budżetu na rok 

2015. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr III/56/14 
w sprawie zarządzenia wyborów organów sołectw i osiedla 

  

9/  Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie poparcia budowy drogi 

ekspresowej S8 Wrocław – Boboszów. 

Janusz Gałan – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu  w dniu 29 grudnia 2014 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej                    

w sprawie budowy drogi ekspresowej S8 Wrocław – Boboszów. 

Burmistrz – poinformowała, że Rząd w chwili obecnej przyjął program budowy dróg do roku 2023. 

Niestety ani w tym programie ani na liście rezerwowej droga Wrocław – Boboszów nie została ujęta do 

realizacji. Na posiedzeniu Stowarzyszenia Euroregio Glacensis w dniu 19 grudnia 2014, obejmującego 

38 jednostek samorządu terytorialnego, podjęto uchwałę aby negatywnie zaopiniować ten rządowy 

program i aby poszczególne samorządy przyjęły takie uchwały. Ponadto jako gmina weźmiemy udział w 

wypełnieniu formularza i przesłania go do Ministerstwa. 

Mieczysław Kamiński – wniosek jest zasadny. Przy drogach ekspresowych często następuje ożywienie 

gospodarcze. Dla nas wszystkich jest to bardzo ważne i musimy poprzeć budowę drogi ekspresowej. 

Podkreśla, że ta uchwała jest zasadna. 

Marian Adamów – popiera projekt uchwały i zwraca uwagę na doprecyzowanie zapisów w uchwale. 

Jan Krawczyk – poinformował, że Urząd Marszałkowski także popiera tą trasę przez Bystrzycę do 

Boboszowa.  

  
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     

Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr III/57/14 
w sprawie poparcia budowy drogi ekspresowej S8 Wrocław – Boboszów 

  

Ad. 4.  Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji rady. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie protokołu z II sesji Rady odbytej w dniu 8 grudnia br.,    
 
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie przyjęła protokół z III  
sesji Rady Miejskiej z dnia 8 grudnia 2014 r. 
 
Ad. 5. Informacje Burmistrza. 

Burmistrz poinformowała, że ważnym wydarzeniem był wyjazd do Orlickiego Zachorzi. W prawdzie nie 

ma jeszcze podpisanego  regionalnego programu operacyjnego ani Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. Trwają rozmowy z partnerem czeskim w sprawie realizacji projektów na lata 2015 – 2020 

abyśmy mogli skorzystać wspólnie ze środków transgranicznych gdyż muszą to być lustrzane projekty. 

Strona czeska jest zainteresowana budową wyciągu i nas również interesuje ta inwestycja                        

i mamy tu na myśli Międzygórze. Myślimy o remoncie naszego Ratusza jako obiektu użyteczności 

publicznej, Rewitalizacji Starego Miasta. Jeśli będzie możliwość uwzględnienia remontów dróg będziemy 

szli w tym kierunku także.          
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Przeprowadzaliśmy negocjacje jeśli chodzi o przebieg wodociągu dla osiedla byłych pracowników 
Nadleśnictwa w Szklarce. Napotkaliśmy na opory wśród właścicieli działek w szczególności tam gdzie 
jest kilku współwłaścicieli dziełek. Dlatego koncepcja tej trasy wodociągowej zaproponowana przez firmę 
projektową będzie musiała zostać wydłużona przez co nastąpi wzrost kosztów.    
Został dokooptowany nowy członek Euroregionu Glacensis – tj. Starostwo powiatowe świdnickie jak                  
i dzierżoniowskie. Mamy teraz 38 członków.   
W dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie Związku Gmin Śnieżnickich. Przypomniała, że w ubiegłym roku 
wystąpiła ze związku gmina Lądek Zdrój.   
 
 
Ad. 6.  Zapytania radnych. 
Brak 
 

 Ad. 7.  Informacje Przewodniczącego Rady. 
 Przewodniczący poinformował, że do Biura Rady wpłynęły następujące pisma: 
 1/ od mieszkańców z Długopola Dolnego w sprawie zarezerwowania środków na budowę oświetlenia  
     przy działkach ewidencyjnych 75, 87 i 267; 
 2/ pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o uchwale w sprawie    
     Wieloletniej Prognozy Finansowej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2015; 
 3/ od Wojewody Dolnośląskiego w sprawie rozstrzygnięcia nadzorczego w sprawie rocznego programu  
     współpracy gminy Bystrzyca Kłodzka  z organizacjami pozarządowymi; 
 4/ pismo od p. M. Wiśniewskiej i I. Herzberg w sprawie budowy bazy transportowej dla tirów przy ul.  
     Kolejowej w Bystrzycy Kłodzkiej;  
 5/ korespondencja Wspólnoty Osiedlowej nr 13 i 15 a Spółdzielnią Mieszkaniową w sprawie kosztów  
     eksploatacji utrzymania hydrofornii i kosztów energii elektrycznej. 
  
Przewodniczący Rady poinformował, że sesja w miesiącu styczniu przewidywana jest na dzień 19-ego.   
   
Ad. 8.  Sprawy różne i wolne wnioski. 
Władysława Płoch – pyta, czy radni wyrażają wolę aby składać  się na kawę i herbatę - tak jak to było 
praktykowane dotychczas?  
Dariusz Piotrowski – zwraca się do Prezesa Zakładu Usług Komunalnych z prośbą aby ulica 
Starobystrzycka była posypywana piaskiem lub solą. 
Burmistrz – poinformowała, że oficjalnie na dzień dzisiejszy na terenie miasta nie ma prawie ulic 
gminnych. Nieoficjalnie ustalono z powiatem, aby te ulice, które były traktowane przed wejściem 
powiatyzacją jako drogi gminne pozostaną gminnymi. Tak więc ulica Starobystrzycka jest ulicą gminną. 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za pomoc i zaangażowanie w organizację świątecznego, 
samorządowego turnieju piłkarskiego, który odbył się 13 grudnia 2014 r. Serdeczne podziękowania złożył 
na ręce Pani Burmistrz oraz niektórym radnym. 
 
Ad. 9.  Zamknięcie obrad.    
Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący podziękował sekretarzowi sesji za pełnienie 
obowiązku oraz radnym za czynny udział i zamknął obrady trzeciej sesji Rady Miejskiej VII kadencji w 
Bystrzycy Kłodzkiej o godz. 12.20.  

 

 
 


